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    Poznań, 9 marca 2020 r. 

 
 

INTERPELACJA  

 

 

Dotyczy: Remontu nawierzchni na skrzyżowaniu ulic Inflanckiej i abp. Antoniego Baraniaka. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Na początku zeszłego roku zwróciłem się z interpelacją w sprawie konieczności remontu 

nawierzchni na skrzyżowaniu ulic Inflanckiej z abp. Antoniego Baraniaka. Z uzyskanej odpowiedzi 

wynikało, iż ZDM przeprowadził wizję lokalną i potwierdził konieczność wykonania prac, które 

oszacowano na kwotę ok 500 000,00 zł. Pomimo pozytywnej deklaracji wyrażonej w odpowiedzi 

Pana Prezydenta zadanie to nie zostało wpisane, ani do budżetu Miasta Poznania na rok 2020, ani też 

nie znalazło się w zmianach budżetu zaproponowanych do przyjęcia przez RMP w marcu br.  

W zaproponowanych zmianach budżetowych znalazły się natomiast środki na inne zadania – np. 

wsparcie na organizację Festiwalu Malta w kwocie 500 000,00 zł, pomimo tego, iż fundacja 

odpowiedzialna za organizację festiwalu otrzymała 2 500 000,00 zł w ramach konkursu  

dla organizacji pozarządowych. 

 Proszę o informację, dlaczego pomimo wcześniejszej deklaracji zadanie polegające  

na remoncie nawierzchni w/w skrzyżowania nie zostało zaplanowane do realizacji na obecny rok. 

Ponadto proszę o deklarację, kiedy skrzyżowanie zostanie wyremontowane. 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 

 


